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Mija już dwa lata od czasu, gdy w stałym składzie ósemka absolwentów Szkoły Brydża
Wł.Izdebskiego zaczęła rozgrywać cotygodniowe mecze. Ze swojej strony bardzo dobrze
wspominam te spotkania i myślę, że dotyczy to wszystkich grających. Włożyliśmy w nie dużo
serca i zaangażowania, o czym świadczą m.in. relacje, które możecie obejrzeć na tych
stronach.  Ostatnio jednak coraz częściej pojawiają się absencje, które utrudniają nam
organizację meczy, czasem musimy je nawet odwoływać. Z drugiej strony widzimy
zainteresowanie niektórych naszych znajomych spotkaniami w tej właśnie formule.

      

Wydaje się, że liczba tych osób może być na tyle duża, że udałoby się  zebrać składy na dwa
równolegle  mecze. W takiej formule  w naszych spotkaniach uczestniczyłoby zatem aź 16
graczy.

  

Wiadomo, że to rodzi jeszcze większe problemy organizacyjne. Nie podołamy im, jeśli
będziemy  musieli martwić się o nieobecności i zastępstwa, których ryzyko przy tej liczbie
graczy odpowiednio się zwielokrotnia. No i nie mamy specjalnego interesu w tym, żeby kogoś
namawiać za wszelką cenę do wspólnej gry.

  

Sądzę więc, że organizacji takich spotkań możemy się podjąć tylko na tej zasadzie, że
uczestnicy sami odpowiadają za zorganizowanie rezerwowego gracza, jeżeli coś ich zmusi do
nieobecności. Interesują nas przede wszystkim takie osoby.

  

Jeśli ktoś nie ma stałego partnera, a chciałby uczestniczyć na ewentualne zastępstwo, to byłby
dla nas bardzo pomocny.

  

Zainteresowanych zachęcam do kontaktu, choćby w komentarzu, który można zamieścić
poniżej.
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